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Protokół Nr 7.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 18 sierpnia 2017 r. 

godz. 13:00 

 

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 6 członków 

komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie 

z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Tomasz Świątek – Przewodniczący 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, który powitał zarówno członków komisji, 

jak i osoby zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. Nieobecne 4 osoby – pan 

Grzegorz Gajewski, pan Tomasz Staniek, pan Zbigniew Wołcerz oraz pani Wiesława Słowik. 

Nieobecności usprawiedliwione przez Przewodniczącego prowadzącego posiedzenie. 

Podczas rozpoczęcia posiedzenia nieobecny pan Krzysztof Mazurkiewicz. 

 

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Wykorzystanie środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonujące na 

terenie Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r.; 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie; 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na 

realizację zadań. 

4. Sprawy organizacyjne. 

5. Zamknięcie posiedzenia.     

 

 Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź inne propozycje. 

   

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad.2.Wykorzystanie środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej 

funkcjonujące na terenie Powiatu Opatowskiego za 2016 r. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wszyscy otrzymali informację dotyczącą wykorzystania 

środków finansowych przez Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonujące na terenie Powiatu 

Opatowskiego za 2016 r. Dodał, iż nieobecna jest pani kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, która mogłaby odpowiedzieć na ewentualne pytania. 

 

Członkowie komisji poprzez aklamację potwierdzili znajomość w/w materiału nie wnosząc 

uwag. 

Wobec powyższego pan Przewodniczący powiedział, iż uznaje w/w punkt za zrealizowany. 

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

 

Głos zabrała pani Zofia Rusak – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że głównie 

zmiany wynikają ze zwiększenia przychodów o kwotę 76.480 zł, których źródłem są 

wolne środki z przeznaczeniem na realizację projektu ,,Podnoszenie efektywności 

kształcenia w Zespole Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie poprzez 

wzmocnienie infrastruktury edukacyjnej’’ (zwiększeniu ulegają wydatki 

niekwalifikowane na projekt po przeprowadzonym przetargu na modernizację budynków 

szkoły). Podkreśliła również, że zostaje zabezpieczona kwota 30 tys. zł na rok 2018 jako 

udzielenie pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego na opracowanie 

dokumentacji projektowej na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 757 - teren 

miejscowości Iwaniska. Pani Skarbnik nadmieniła, że pozostałe kwoty zmieniają się 

w związku z realizacją bieżących zadań. 

 

Głos zabrał pan Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, iż rozumie, że 30 tys. zł. to 

kwota maksymalna. Zapytał czy ta kwota może się zmniejszyć np. po przeprowadzonych 

przetargach tak jak to było np. z chodnikiem w miejscowości Kobylany. 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

 

Następnie pan Krzysztof Hajdukiewicz powiedział, że zostało zabezpieczone 900 tys. zł 

na odnawialne źródła energii/fotowoltaika na budynkach użyteczności publicznej 

w naszym powiecie.  

 

Pani Skarbnik powiedziała, że w przedłożonym projekcie uchwały nie ma takiego 

zabezpieczenia i nie jest w stanie udzielić odpowiedzi na jakim to o czym mówi radny 

jest to obecnie etapie. 

 

Pan Hajdukiewicz powiedział, że w po szkołach były rozsyłane projekty, aby firmy 

przystępowały do przetargu. 

 

W w/w temacie odbyła się dyskusja. Członkowie komisji oznajmili, iż w w/w temacie nie 

odbywały się przetargi, a firmy być może zgłaszały takie możliwości. 
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Pan Przewodniczący powiedział, że na chwilę obecną było to jedynie postępowanie 

przygotowawcze. 

Pani Skarbnik dodała, że przymiarki faktycznie były lecz nie wiadomo czy i kiedy 

wejdzie to z życie.  

  

Następnie pan Krzysztof Hajdukiewicz zapytał do kogo mógłby się udać z Powiatowego 

Urzędu Pracy w celu zapytania o kierowanie osób na staż do firmy Bioconcept 

w miejscowości Starachowice. Dodał, że jeden z mieszkańców miejscowości Włostów, 

dojeżdża w bardzo wczesnych godzinach rannych, jest to praca przy mrożonkach i nie 

ma zapewnionych nawet ciepłych napoi czy posiłków. 

 

Pan Wicestarosta powiedział, że tego typu przypadek był w miejscowości Iwaniska 

i z pewnością chodzi o osoby kierowane z Powiatowego Urzędu Pracy do spółki Krajowe 

Centrum Pracy, która jest wykonawcą projektu, o którym była już mowa na jednym 

z posiedzeń komisji.    

   

Głos zabrał pan Mirosław Adamek, który zapytał o co konkretnie w tym przypadku 

chodzi. 

 

Pan Krzysztof Hajdukiewicz powiedział, że firma nie zapewnia podstawowych 

warunków pracy i chciałby wiedzieć czy Powiatowy Urząd Pracy sprawuje jakiś nadzór 

w tym temacie. 

 

Pan Gustaw Saramański powiedział, że Powiatowy Urząd Pracy w Opatowie nie 

sprawuje nadzoru, a sprawy o który mówi pan radny można zgłosić innej instytucji np. 

PIP. 

 

Po krótkiej dyskusji w w/w temacie członkowie komisji zaproponowali, aby pan 

Hajdukiewicz udał się do dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, który udzieli bardziej 

szczegółowych informacji. 

 

W trakcie realizacji bieżącego punktu posiedzenia na salę wszedł pan Krzysztof 

Mazurkiewicz (godz. 13:08). Od tej chwili posiedzenie toczyło się w obecności 6 – 

osobowego składu komisji. 

 

Pan Przewodniczący zakończył dyskusję, po czym zapytał kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 

2027. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 

2017 r. 
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W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego. 

 

O zabranie głos poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który skierował swoje zapytanie 

do pana Wicestarosty Gustawa Saramańskiego pytając, czy nie dałoby się czegoś zrobić 

w temacie chodnika znajdującego się przy cmentarzu w m. Włostów. 

 

Pan Wicestarosta odpowiedział, że istnieje możliwość współfinansowania o czym już nie 

raz była mowa. Dodał, że w w/w temacie należałoby zabezpieczyć również środki w 

budżecie. 

 

Pan Przewodniczący oznajmił, iż w tym temacie władze gminy powinny przeprowadzić 

stosowne rozmowy z władzami powiatu. Kontynuując pan Przewodnicząc zapytał kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2017 roku na realizację zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 

środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację zadań. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 
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W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

 „Za” - 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu posiedzenia pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w bieżącym punkcie posiedzenia. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia.   

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13:17). 

 

Protokołowała: 

mgr Justyna Zdyb   

 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/Tomasz Świątek 


